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memo 
  
Aan Werkgroep Sociaal Domein 
Van Griffier 
Onderwerp Organisatie avond van de participatie. 
Datum 12-1-2017 
  
 
Beste leden van de werkgroep Sociaal Domein, 
 
In maart 2017 organiseren we opnieuw de avond van het Sociaal Domein. 
De doelstelling is om op die avond de ervaringen en  
 

1. Jaarplan en jaarverslag Participatieraad 
2. Bespreken van de beschikbare gegevens uit de monitor (is bekend of de monitor misschien 

aanleiding geeft om op een bepaald aspect  dieper in te gaan? Daar zou ruimte voor zijn) 
3. Een bijdrage uit de cliëntenraden (uit evaluatie) 
4. Een eventuele terugkoppeling op basis van gesprekken van leden van de werkgroep met 

cliënten 
5. Een bijdrage vanuit de praktijk van de uitvoering (zoals het verhaal van de klantmanagers 

vorig jaar) 
 
De agenda heeft de vorige keer ook ruimte gegeven om toelichting te geven op een aantal andere 
actuele ontwikkelingen. Deze zijn op dit moment nog niet bekend. Zijn er aanvullingen vanuit het 
college? 
Bij het zorg- en veiligheidshuis is weinig op locatie te zien is (kantoorsituatie). Een op de praktijk 
gericht gesprek over het werk van het zorg- en veiligheidshuis zou onderdeel van deze avond kunnen 
zijn. Met het zorg- en veiligheidshuis is contact op de mogelijkheden 
 
Vraag aan de werkgroep: 
Kan de agenda op basis van deze punten worden voorbereid? 
Heeft u aanvullende agendapunten? Zijn er suggesties vanuit college of ambtelijke organisatie? 
 
Bijlage: verslag van de evaluatie van de avond van de transformatie 6 april 2016 

1. Terugblik Avond van de Transformatie 
Willem Couwenberg geeft aan dat de participatieraad een goed voorbereid verhaal had. De avond 
was goed en er is weinig verbetering mogelijk. 
Marije de Groot geeft aan op deze avond dingen te hebben gehoord die zij nog niet langs een andere 
weg heeft gehoord of gelezen. Als voorbeeld noemt zij de uitvoering van de participatiewet. Tijdens 
deze bijeenkomst kon zij zien hoe mensen werken, hoe zij een relatie opbouwen met cliënten.  
Liselotte Franssen merkt op dat door deze avond ook de rest van de fractie ruimer geïnformeerd is 
over de ontwikkelingen. Zaken gaan leven, als je er mensen over hoort praten.  
Deborah Eikelenboom, Pernell Criens en Johan Swaans geven ook aan dat dit een goede avond was.  
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Marianne Backx vond de bijdrage van de klantmanagers erg interessant. De passie en bevlogenheid 
die hieruit blijkt is een grote meerwaarde. Het idee "weg met de reïntegratiebureaus, wij doen het 
zelf door een persoonlijke band met cliënten" maakte indruk.  
Marije de Groot merkt op dat het heel belangrijk is dat de sfeer goed is. Open. Daardoor kunnen we 
sturen in vertrouwen.  
De griffier geeft aan dat in de voorbereiding is gekeken wie een bijdrage kunnen leveren. Zou er 
behalve de participatieraad bijvoorbeeld een bijdrage geleverd kunnen worden door KBO of andere 
cliëntenplatforms (o.a. gehandicapten, minima). Geconstateerd is dat dat op dit moment 
waarschijnlijk nog een stap te vroeg was. Het is wel een ontwikkelpunt. 
De voorzitter constateert dat we wellicht een goede avond hebben gehad, dankzij het ontbreken van 
de cijfers, omdat wij ons op de verhalen moesten richten. Hij concludeert dat men het programma 
goed heeft gevonden. Weinig kan er verbeterd worden. De doorontwikkeling zou eruit moeten 
bestaan om meer ruimte te geven aan cliënten(organisaties).  Vooral gericht op Goirlese ervaringen. 
Deze aanpak moet zeker herhaald worden. Daarbij moet dan breder worden uitgenodigd.  
Aandacht moet worden besteed aan de publiciteit. Dit vraagt dan ook iets van de werkvormen die 
worden gebruikt. Die moeten dan wellicht anders.  
 
Bijlage: agenda van de avond van de participatie 2016 
Graag nodig ik u uit voor een thema-avond op maandag 21 maart, 20.00 uur in de raadzaal. Tijdens 
deze avond staat de transformatie in het Sociaal Domein centraal. 
 
Aanbevelingen van de werkgroep transformatie Sociaal Domein zijn aanleiding voor deze avond. De 
raad heeft in september 2015, bij het vaststellen van het rapport onderzoek Jeugdzorg door de 
Rekenkamercommissie besloten in het voorjaar van 2016 een "avond van de transformatie te 
organiseren". Deze avond heeft als doel alle aanwezigen een zo'n volledig mogelijk beeld van de 
stand van zaken in het Sociaal Domein te geven. De formele verantwoording van de resultaten vindt 
plaats via de jaarstukken of andere raadsvoorstellen. 
 
De volgende onderwerpen komen aan de orde op deze avond: 
1. Presentatie jaarplan en jaarverslag Participatieraad 
Vanuit de participatieraad wordt aan de hand van het jaarverslag en het jaarplan een toelichting 
gegeven. Ook geeft de participatieraad onder andere aan de hand van de recent gehouden interviews 
in het kader van de evaluatie inkoop Sociaal Domein een beeld van de Goirlese praktijk. 
2. Hoe is de lokale inkoop Sociaal Domein verlopen (Evaluatie inkoop sociaal domein) 
3. Toelichting Regionale pilot resultaat gestuurde inkoop jeugd 
4. Uitkomsten pilot Preventieve basiszorgstructuur jeugd   
5. Goirle aan de Slag - Participatiewet 
6. Monitoring: voortgang en cijfers tot nu toe  
 
Ik hoop u allemaal te mogen begroeten op 21 maart, 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Voorzitter van de commissie Welzijn, 
Johan Swaans 
 
 


